
Ponovno o vrečkah na ulicah
V prvi in drugi številki Nušc skup-

nosti sta izšla dva članka na temo
VREČKE N\ ULICAH. Prvi je
dokaj objekiiven. sa opozarja na
Manje v naših ulicah, vendar pa
vsehuje munjšo. nchistvcno dezin-
lormacijo o zamenjavi konlejntr-
jcv s črnimi vrečkami. Na lo netoč-
IIOM se sklicuje avtor drugega
članka ter jo porabi kot uvod /a na-
vajanje dosti hujših dezinformacij.
Ker je očiino, da se Komunalno
podjetje, TOZD Javna higiena, še
ne zuvcda dovolj svoje vloge pri
naši skupni skrbi r.\ čislo in zeleno
Ljubljano, je poirebno ptivedati
tudi naslednje: Odlok Skupščine
mesla Ljubljane o odstranjev^anju
komunalnih odpadkov na območju
Ijuhljanskih otKin Nl OSNOVA za
spremembo načina odvoza komu-
nalnih odpadkov v Ljubljani, tcm-
vee je POSLEDICA nerazčiščenih
zadcv na tem področju, kar je pri-
peljalo do tega, da sc je znašla
TOZD Javna higiena zaradi iztm-
šenosli avtoparka in KO-lilrskih
smelnjakov v dokaj težavnem po-
ložuju, saj ni zagolovila (ali pa do-
bila) sredstev za normalno, konli-
nuirano zamenjavo iztrošenih
psnovnih sredstev. Zaradi tega jc
bilo potrebno najti ustrezno reši-'
lev, in (a se jc glasila: TO/.D Javni

higieni priznavamo v ceni odvoza
sredstcv za nubavo novih vozil.
vendar ji nc nioremo zagotoviti
tucli srcdstev za zamenjavo iziroše-
nih smclnjakov, kcr bi to pomenilo
prcvelik skok cen za odvoz smeti.
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Ker pa je potrebno zamenjati tudi
iztrošene smctnjake, bomo to skrb
preložili neposrednu naobčane. Da
lc-li nc bodo prcveč godrnjali. saj
je bila zamenjava smetnjakov po
tedaj veljavnem odloku dolžnost
TOZD Javna higiena, bonio 80-li-
trskc smetnjake zamenjali s kon-
tejnerji, to zamenjavo upravičili z
nedvotnno zagolovljenim poveča-
njcm produktivnosti dela TOZD
Javna higicna in omogočili uporabo
poltvjnilnih \ rofk, kar rcalno nc mo
remi) pričakovati, da bodo vsi upo-
rabniki lahko financirali nakup
komejnerjcv. lako bo volk sil jn
koza cela. so verjetno razmišijali
predlagalci novega odloka, in to
jini je kljub tehtnim pripombam

uporabnikov tudi uspelo s sprejet-
jem odloka. Vcndar pa vsa zname-
nja kažeji), da le ni vse tako lepo.
Črne vrečke, največkral raztrgane,
okoli njih pa smcti, nam res niso v
ponos. Zato jc /elja vseh nas. da bi
v čim krajšem času izginilo z naših
ulic. Kdaj pa bo ta želja uresničen;).
je odvisno le od TO/.D Javna hi-
giena in družbenega posluha za lc-
žave, s kalcrimi se ta organizacija
spoprijema. Pri lem pa se morajo
delavcj TOZD Javna higiena zave-
dati, da so cdina strokovna in poo-
blaščena organizacija, ki skrbi za
čisločo Ljubijanc, zato je družba
upravičena pričakovati od njih
tistrezne predloge, kako reševati
nastale problemc, ker li problemi
oCilno še obsiajajo. Pi>iskali in
predlagati bodo morali ustrezne re-
šitve, kako izriniti vrečke s ploeni-
kov, uredili bo polrcbno vprašanje
lasiništva ter \ lem amortizactje
kontejnerjcv, v kalere sp posamcz-
niki, lo pa pomeni družha, vložili
milijonska sredslva, katerih amor-
liziranovrednosl je potrebnosproti
nadomeščati. kolikor neželimočez
nekaj let ponovno parcialno reše-
vali odvoz komunalnih odpadkov
(ako. da bodo poslala opravičila za-
radi izpadlih odvozov bolj izjema
kot pravilo, kar se v zadnjem času

vse prepogosto Uogaja. Skratka,
uredili je potrehnošc kup vprašanj
s tega področja. Veliko se du posto-
riti že z doslednejšim izvajanjem
veljavnega odloka. Kdaj, kako. s
čim, vse to so vprašanja, ki jih po-
stavljamo TOZD Javna higicna ter
upravičcno pričakujcmo ustrcznc
predloge. Cim racionalnejši in
družbeno sprejcmljivejši bodo
predlogi. toliko prej jih bomo spre-
jeli ter s tem presegli scdanje tego-
tx;. Kajti uporabniki se zavedamo.
da koncc koncev nosimo vse stro-
ške otlvoza smeti bodisi nepo-
srcdno ali pa po:;redno. Zalo smo
pripravljeni upoštevali predloge, ki
hodo ta (idvoz racionali/rali ter
pripomogli k čim bolj čisti in »beli<
Ljubljani. To pa zato, da ne bo
Ljubljana bela le zaradi megle. In
lo ne samo naravne, temveč tudi
incgle. ki jo delamo sami, da se
lahko v njej skrivamo. Eni in drugi.
Vsi pa venio, da je tudi megla pre-
hodnega značaja, saj slej ko prej
posije Mince ter razkrije vse, kar je
bilo prej slabo vidno. In ker vsi že-
limo lepšo čistejšo prihodnosl, je
nujno, da za to tudi nekaj postori-
mo. Pri tem pa moratc vedeli, tova-
rišj iz TO/.D Javne higiene, da bo
prva poteza vedno vaša. In če bo lo
spoznanje rcsnično prevladalo v
va«i samih, si moramoobetati eistej-
ših časov v Ljubljani. Do takral pa
lahko le vzdihujemo »o la ja\ na hi-
gicna«-
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